
FAU-møte - skoleåret 2021/2022

Tid: Torsdag 21. april 2021 kl. 18:00 - 20:00
Sted: Skolekjøkkenet

Til stede
1a: Sindre Bjørke
1b: Karl Trygve Fiskaaen
2a: Marie-Louise Dale Solberg (leder)
2b: Christian Nilsen
3a: Ingrid Merethe Hjelle (nestleder)
3b: Jens Petter Jæger
4b: Siril Solberg Linde (referent)
5b: Silje Kvammen Forthun
6a: Tina Todnem
6b: Ove Hanstvedt (økonomiansvarlig)
7a: John Ivar Haugland
7b: Brynhild Lyssand Eide

Karianne, avdelingsleder på mellomtrinnet, møter for rektor, som har ferie.

Forfall: Cecilia Zeng (4a) og Marianne Myhren (5a)

Referent: Siril Solberg Linde

Sak 26-21/22 Godkjenning av innkalling og dagsorden – godkjent uten anmerkninger fra
møtedeltakere.

Sak 27-21/22 Godkjenning av referat fra forrige møte - godkjent uten anmerkning fra møtedeltakere.

Sak 28-21/22 Skolens ledelse informerer – sak 28 og sak 29 refereres sammen under sak 29.

Sak 29-21/22 Statusoppdatering fra rektors aksjoner
● Kvalitetsoppfølgingsmøte – informasjon: møtet avholdes en gang i året og det

er kommunen som initierer. Dette er en fot i bakken med FAU, ansatte og
elevrådet; Hva er bra og hva må utvikles videre. Foreldrenes stemme skal være
synlig i møtet. Møtet er allerede fredag i neste uke, og FAU har litt dårlig tid til å
forberede seg denne gangen. Møtet varer 2,5 t, FAU er med i ca. 1 t. FAU skal
uttale seg om skolemiljø og kan bruke elevundersøkelsen og
foreldreundersøkelsen som utgangspunkt. Forventninger i møtet: fremlegging
av punkter, ca. 5 min fra FAU, 5 min fra skolen og 5 min fra elevråd, deretter blir
det en god samtale rundt innspillene; Hva er bra, hvorfor? Hva kan bli bedre,
hvordan? De bruker et verktøy som kalles vurderingskryss (Karianne viser
eksempel på dette). Leder og nestleder i FAU møtes før fredag og forbereder
seg til møtet. Resultatene fra undersøkelsen ligger på hjemmesiden til skolen.
Karianne går raskt gjennom resultatene for 7. trinn for å vise hvordan de jobber
med undersøkelsen. Leksehjelp på mellomtrinnet er veldig populært og godt
besøkt. 3,5 er laveste score, på en skala fra 1-5. Karianne går også raskt
gjennom Foreldreundersøkelsen. Ingrid og Marie ser også på dette før møtet
neste fredag.

● Refleksjoner rundt LIM – skolen har vært i kontakt med noe lignende tidligere,
følger opp denne videre.

● Tidspunkt for skolestart etter pandemien – skolen må lytte til foreldre og elever,
men sier at de opplever en mye roligere start på dagen når det er forskjellig

https://docs.google.com/document/d/19BdKMOVGYKGWPBedG50_JD4Q13wnRQa6/edit


oppstart og ulike friminutt, skolen ønsker å fortsette med «saksing».
Mellomtrinnet må begynne kl. 8 noen dager for å få det til å gå opp med
gymsalen. Leksehjelp er et frivillig tilbud kl. 8.15. Kjetil Sjo vurderer det også til
at det er roligere for barna på småtrinnet. Lærerne savner det sosiale
felleskapet og ha pause samtidig, så skolen har ikke konkludert enda.
Skoleledelsen har gjort en vurdering på at dette er et positivt sosialt tiltak. Liker
modellen de har hatt under korona.

● FAU-plakat og valg av nye representanter – bør være et foreldremøte til i år, slik
at nye representanter kan velges allerede før sommeren.

Sak 30-21/22 Statusoppdatering fra kurs/SFO-gruppen
● Idrettsskole – basket, Sindre sjekker dette nærmere.
● Sjakkurs (Ingrid) - tilbakemelding/nye kurs? – Kursholder vil ha med seg noen

fra sjakklubb, men de var ikke ferdig på egen skole fordi skolen ville ha kurset
for tidlig her. SFO hadde ikke ressurser til å sjekke inn/hjelpe til. SFO kunne
vært mer samarbeidsvillig i form av personell som kunne kikket innom sjakk
kursene slik at flere elever kunne fått deltatt da kapasitet var frigjort på SFO.
Mange i 1.-2. klasse som meldte seg på, i 3.-4. klasse var det noen ledige
plasser. Veldig få på 5.-7. klasse, bare 4 stk. Gode tilbakemeldinger fra de få
som har gitt tilbakemelding.

● Førstehjelpskurs for barna - Røde kors – parkerer denne for i år.
● Nettvett: Kurs for foreldre i 2022 – ca. 40 deltakere, bedre enn sist vi arrangerte

dette kurset. Det blir diskutert å ha det i forbindelse med foreldremøtet neste
gang, fysisk i gymsalen. Snakke med skolen om det kan la seg organisere.

● Plakat – familieverntjenesten – ok for FAU.

Sak 31-21/22 Statusoppdatering fra trafikk/HMS-gruppen
● Vi venter fortsatt på tilbakemelding fra trafikkmelding til kommunen.

Sak 32-21/22 Statusoppdatering fra natteravnene – oppstart første helg i påsken, russesesong
begynner neste helg. Får folk til å stille. Generelt møter 50%, men dette er en frivillig ordning, så det
er ok oppmøte. Tilbakemelding på at det er bra at det er foreldre til yngre barn som går, så møter ikke
russen sine egne foreldre.7.-10. klasse-foreldre blir invitert til å delta.

Sak 33-21/22 Hva ønsker vi å gjøre dette skoleåret? Aksjoner fra forrige møte
● FAU sender ut informasjonsbrev til foreldrene angående rollen til FAU – ok;

Marie har sendt denne videre til rektor.

Sak 34-21/22 Innkomne saker – ingen saker.

Sak 35-21/22 Økonomi-orientering
● Status på tilgang til konto og fakturaer – Styrevedtak
● Budsjett?

Sak 36-21/22 Møteplan for kommende skoleår

Dato Klokkeslett

9. jun. 2022 18.00-20.00

 
Sak 37-21/22 Eventuelt

● Kvalitetsoppfølgingsmøte – hva vil vi fokusere på?
▪ Mobbing,
▪ Nettvett- ikke fått svar på hvorfor det ikke er sperrer for noe på

Chromebook.
▪ Foreldre får ikke veiledning på hvordan følge opp skolearbeid hjemme. I

andre klasse har de fått gode tips fra kontaktlærer på ukeplanen, kan
det være noe for flere trinn eller kan det være tema på foreldremøter?



▪ Arbeidsro i timen bør være mulig.
▪ Skryt for tillit elever og foreldre viser lærerne.
▪ Kan FAU premiere den klassen som har flest foreldre som svarer på

foreldreundersøkelsen? Godt forslag, men blir ikke konkludert med noe.
Kan tas opp av neste skoleårs FAU.

● Plastkasser til FAUs ting på skolen – ok, Siril kan kjøpe inn dette.
● Skidag for mellomtrinnet – skidag utgikk, ble ikke aktuelt. Kan FAU sponse leie

at skiutstyr til de barna som ikke har? – dette får ev. tas opp igjen neste gang
det blir aktuelt med skidag.

● 17. mai feiring – info må ut om at det blir arrangement på skolen – Siril følger
opp dette. Ellers er planlegging til 17. mai i rute. 4. klasseforeldre er informert
om dugnad.

 
● Skoledans for 5.-7. klasse/sokkedans – ønske om å få arrangert dette

før sommeren, men det blir ikke tid til nærmere planlegging.

Har du forslag til saker? Send på mail til Marie-Louise Dale Solberg på marie.solberg@gmail.com

mailto:marie.solberg@gmail.com

